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                                                           INTERPELACJA 

 

W sprawie: Remont ul. Lwowskiej   

  

           

 

                      Szanowny Panie Prezydencie  w imieniu  mieszkańców  proszę o  

remont  ulicy  Lwowskiej .  Z informacji  MZD wiadomo,  że projekt  budowy ul. 

Lwowskiej   jest  gotowy  więc kwestia czasu  jak  rozpocznie  się  budowa. 

                                                                                Z  poważaniem 

                                                                                 Barbara  Gieroń 

                                                                                                                                    


